
Váci Egyházmegye hitoktatóinak visszajelzése a 2022-es online előadás sorozatot követően: 

 

A Váci Egyházmegye felkérésére 2022. január 27. és március 10. között tartott online előadás sorozat  
4 előadásból állt, melyek az alábbi témákban hangzottak el: 
A szellemi tér elfoglalása Európában és annak következményei; 
Az ENSZ Átfogó Szexuális Nevelési programja és a Családi Életre Nevelés közti lényegi különbség; 
Az intézményi nevelés lehetőségeinek bemutatása és Pécsi Egyházmegye Keresztény Életstratégia 

Programjának ismertetése; 
A személyiség és az istenkép kialakulása; 
 

A hitoktatók számára meghirdetett és megtartott programról az alább visszajelzések érkeztek: 

 

Szöveges válaszok 

Mi az, amit a képzés kapcsán a gyakorlatodba át fogsz ültetni? 

Az, hogy a családi életre  nevelés  jelentősebb  hangsúly  kapjon! 

Jobban átlátom, hogy a CSÉN miről szól. 

Minden, amit az előadásokon hallottam, új ajtókat nyitott ki, talán bátrabban és határozottabban 
tudok majd beszélni a nagyobb és ifis diákjaimmal ezekről a témákról. A tisztasággal kapcsolatos 
reakciójukra én is kíváncsi vagyok, mint ahogyan arra is, hogy milyen tulajdonságokat tartanak 
fontosnak a jövendőbeli párjukkal kapcsolatban. Összességében nagyon hiánypótló előadásokat 
hallhattunk. Köszönöm! 

Arra építek, hogy a fiatalok lelkébe belekódolta Isten a tisztaságot és az élet minden területén az 
értékes felfogást. 

Már alkalmaztam is rengeteg meghökkentő információt a tanórákon, főképp a 7-8. osztályos 
tanulóknál.  Szuper aktuális és érdeklődést fenntartó téma a szexualitás, család, életvédelem stb. 

Szerintem a családi életre nevelés témakörében nagyon sok ötletet hallottunk, mélyebben, vagy egy 
további továbbképzésen folytatni kellene az erre való felkészülést. 

A felvetett témák arra ösztönöztek, hogy én is utánajárjak ezeknek a dolgoknak, és beszéljek róla a 
gyerekeknek, szülőknek. 
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Váci Egyházmegye hitoktatói elégedettség a képzés…



Bátor kiállás az értékeink mellett. 

Nagyon időszerűnek találom a Keresztény Életstratégia Program által nyújtott tanítást és 
támogatást, amit a családok érdekében képvisel. Szeretném, ha a mi iskolánkban is eljutnának ezek 
az értékek. 

 
Bármi, amit szeretnél elmondani a képzésekkel kapcsolatosan: 

Változatosak! Az előadó nagyon felkészült! Én mindet nagyon élvezem, szerintem mindenki találhat 

kedvére valót, akár lelkiekben, akár gyakorlatban! Köszönöm szépen! 

MÉÉÉÉGGG!!!  Másoknak is! 

Szeretném, ha a témák feldolgozását segítő felkészítő képzések indulnának, hogy minél 
hatékonyabban tudjunk a ránk bízottakkal foglalkozni. 

Nem csak hogy várakozásomnak megfelelő volt a képzés, hanem azon sokszorosan túlmenő! 

A hittanórákon fontos erről beszélni.  Engem is meglepett, hogy a hit mennyire nem az első 
szempontok között van.  Azt hiszem azt is fontos jobban kiemelni az órákon, hogy a keresztény ember 
élete és gondolkodása az minőségibb élet és gondolkodás. 

Remélem, hogy hallhatjuk még az előadót! Gratulálok elhivatottságához, és igényes, filozófiailag 
megalapozott, szakmailag kiemelkedő színvonalú, ugyanakkor nagyon is emberközpontú 
munkájához. Köszönöm a lehetőséget. 

Ebben a témában mélyebb és részletesebb, ugyanakkor lassabb, szisztematikus továbbképzés kellene, 
hogy az anyagot mélyen ismerve tudjuk ismertetni a tanulóinkkal, és meggyőzőek legyenek a háttér 
ismereteink. 

Szívesen venném, ha lenne folytatása! Élmény volt ekkora profizmussal találkozni, ráadásul 
közérthetően. 

Nehéz volt a tanítás után kapkodva, egy gyors vacsorát bekapva sietni a monitor elé. De aztán mindig 
megerősödve, értékekkel megfűszerezve és a katekéta társaimmal együtt egy közösségben 
felerősödve találtam magam a képzések alatt. 

 

 

 


